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Abstract (en)
[origin: US2021269185A1] The invention concerns a bread slicer with an input compartment (1) for a loaf of bread (2) and a set of blades (5)
designed for cutting a loaf of bread (2) and cooperating with a push block (7) which enables the loaf (2) to be pushed through the set of blades (5) to
an output table (8). The invention is characterized in that the output table (8) has a bag holder for keeping open a packing bag (10) with the opening
(11) facing the set of blades (5), the push block (7) being arranged to push at least a part of the sliced loaf (2) so as to introduce it at least partially
in the packing bag (10).

Abstract (fr)
L'invention concerne une trancheuse de pain avec un compartiment de chargement (1) pour un pain (2) et avec un ensemble de lames (5) destiné à
découper un pain (2) et coopérant avec un poussoir (7) permettant de pousser le pain (2) à travers l'ensemble de lames (5) vers une table de sortie
(8). L'invention est caractérisé en ce que la table de sortie (8) présente des moyens de maintien pour maintenir ouvert un sac d'emballage (10) avec
l'ouverture (11) en regard de l'ensemble de lames (5), le poussoir (7) étant disposé pour pousser au moins une partie du pain coupé (2) afin de
l'introduire au moins partiellement dans le sac d'emballage (10).
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